



新分銷商培訓通告

分銷商保存 Distributor keep

1401

New Distributor Training Notice

本人明白必須閱讀及明白分銷商手冊及公司政策，資料可於公司網站www.enagic-asia.com下載並以最新版本為準，在登錄後三個月內參加1A ~ 5A培訓，如不參加公司會考慮停止發放佣金。

I acknowledge that I have to read through and understand Enagic Distributor Handbook and Company Policy, informations can download from the company web site www.enagic-asia.com and the latest version shall prevail. After registration within three months need to attend the 1A~5A Distributor Training, Enagic reserve the right to hold the commission for distributor not attend training.

1A ~ 5A培訓日期：2014 年 月 日 時

1A~5A Distributor Training Date : _____

分銷商姓名 Distributor Name : _____

分銷商號碼 Distributor ID : _____

*如公司未能即時安排培訓日期，分銷商必需要與公司職員跟進培訓日期及報名。

*If Enagic cannot provide the training date when processing your order, you need to update the training schedule with on Enagic staff.

公司保存 Company keep

1401

本人明白必須閱讀及明白分銷商手冊及公司政策，資料可於公司網站www.enagic-asia.com下載並以最新版本為準，在登錄後三個月內參加1A ~ 5A培訓，如不參加公司會考慮停止發放佣金。

I acknowledge that I have to read through and understand Distributor Handbook and Company Policy of Enagic. Informations can download from the company web site www.enagic-asia.com and the latest version shall prevail. After registration within three months need to attend the 1A~5A Distributor Training, Enagic reserve the right to hold the commission for distributor not attend training.

登 錄 日 Registration Date: _____

分銷商姓名 Distributor Name : _____

分銷商號碼 Distributor ID : _____

分銷商手機: Distributor hand phone: _____

分銷商簽名 Distributor Signature _____

日期Date: _____

公司填寫 Company fill up

1A ~ 5A培訓日期：2014 年 月 日 時 / 再通知